



Referat 19/6-18 kl. 19 – Myretuen, Furesøvej 37, 2830 Virum

1. Status for igangværende projekter
 - a. Prioritere punkter i udviklingsplanen
 - i. Lederweekend
 1. Hvem er vores målgruppe?
 2. Hvad skal det indeholde?
 3. Hvordan styrker vi kommunikationen?
 - ii. Senior-leder-weekend
 1. Bertha og Maja står som team
 - iii. Zoo-tur
 1. Der mangler kæfter til at arrangere
 - iv. Fælles mikro-mini-junior møder
 1. Der skal inviteres til et møde efter sommerferien. Anders V. laver invitation. Der sigtes på at holde et møde hvert halve år.
 - v. Opdatere materialebank
 1. Vi skal have styr på, hvad der ligger hvor. Thomas Frisenette skal ikke overtage et ufærdigt arbejde.
 - vi. Gruppernes udviklingsplaner
 1. Anders V. læser udviklingsplaner og beder om datoer fra gruppelederne til hvornår vi kan komme og snakke udviklingsplaner med dem.
 2. Vi vil gerne rundt til grupperne, eller i hvert fald rundt til 6 grupper, til deres ledermøder og snakke om deres udviklingsplan.
2. Økonomi
 1. International pulje
 2. De 3 ansøgere får 2.000 kr. hver.
 3. De 30.000 kr. til materiel?
 - a. GL foreslog presenninger til Mølleåbåde
3. Nyt fra fonden
 - a. Nejlinge2udvalg
 1. Torben inviterer til møder på grunden.

4. Evaluering af afholdte arrangementer

a. Senior-kolleuge

1. **Opbakningen var ikke stor, men oprykningsturen gik godt.**
2. **Ny Dasen**
3. **Vi har fået Martin Nissen med igen, nu på Divisionsniveau.**

b. Divisionsrådsmøde

1. **Miniprimi; Der var ingen tak til teamet bag og for meget brok.**
2. **Vi skal blive bedre til at give gaver til de seje teams.**
3. **Stine E. vil gerne stå for ref. og indkaldelse næste år.**
4. **Og der bliver det ikke på Telefonfabrikken, da vi skal lidt rundt.**

5. Kommende arrangementer/møder

a. Mølleåsejlads

1. **Det går godt. Godt aktiv, kreativt team!**

b. Dato-ræs for møder i '18/'19

1. **Vi tager 4 møder & 2 ture.**
2. **- D. 20. juni kl. 19:00, Myretuen**
3. **- D. 30. august kl. 19:00, Piledam**
4. **- D. 1. november kl. 19:00, Tinta (hos Optøjer)**
5. **- D. 7. marts kl. 19:00, hos Torben**

i. Herunder DL-weekender

6. **- D. 14.-15. september 2018, Nejlinge**
7. **- D. 11.-12. januar 2019, Nejlinge**

ii. Divisionsrådsmøde 2019

1. **D. 11/4-18 (eller 25/4-18)**
2. **Torben bestiller lokaler.**

6. Eventuelt

1. **Jan Justesen har en form til at støbe fanetoppe**